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the International Visitor Leadership Program
The International Visitor Leadership Program is a U.S. Government funded exchange program with the goal to increase mutual understanding between the United States and other countries through communication on personal and professional levels.  
Every year, more than 4,400 established or potential foreign leaders from around the world, including more than 100 from China, take advantage of the International Visitor Leadership Program to experience the United States firsthand.  They participate in projects with themes such as government, media, education, economics, environment, labor, and rule of law, among many others.  
Officers from the U.S. Embassy or the Consulates General select the participants, who then visit the United States for two to three weeks to meet with their professional counterparts.  The U.S. Department of State covers all program costs including economy class airfare, standard hotel accommodations, meals, ground transportation and interpretation.
There are both individual and group projects.  Individual projects are tailored for one visitor's professional interests, while group projects focus on the common professional interests of the group.  In China, most projects are group projects with two to eight participants.  In many cases all members of the group are from China and an interpreter travels with the group so that meetings can be conducted in Chinese.  In other cases the projects have groups of 10-20 participants from around the world and the program is conducted in English.
The primary emphasis of the program is on professionally-oriented meetings.  However, the visitors will also be exposed to the ethnic, cultural, and socio-economic diversity of the United States.  Visitors will have the chance to see historic sites and scenic areas and take part in cultural events. 

We hope the International Visitors’ personal and professional experiences in America will enable the participants to understand better the people and culture of the United States.  While the visitors may arrive in America as strangers, we hope they will leave as friends.  When visitors return to China after the program, they will be invited to join the active network of International Visitor alumni.
For more information about the International Visitor Leadership Program, please contact Wei Yu at Weiy@state.gov.  
国际访问者领导项目
国际访问者领导项目是一项由美国政府资助的交流项目，其目的是通过个人和专业人士的沟通，增进美国和其他国家之间的相互了解。
每年，来自世界各地的超过4400名既定的或潜在外国杰出人士，其中包括100多名中国人，利用该国际访问者领导项目来亲身体验美国，获得第一手资料。他们参与的项目所涉及的主题包括：政府、媒体、教育、经济、环境、劳动和法治，此外还有许多其他主题。
美国驻华大使馆或总领事馆负责挑选参加此项目的人员，随后，被选中的人员到美国访问两至三周，并与他们的专业对口方会面。美国国务院负责所有的项目费用，包括经济舱位的机票、标准酒店住宿、餐费、地面交通和翻译费用。
此项目设立个人和小组项目。个人项目是专为单个访问者的专业兴趣而设置的，而小组项目的侧重点则是小组的共同专业兴趣。在中国，大多数项目都是2-8人参加的小组项目。在多数情况下，所有的小组成员都来自中国，并配备一名随组翻译，这样，会议就可以用中文进行。在其他情况下，项目组由来自世界各地的10-20名成员组成，项目活动就用英语来进行。
该项目的首要重点是召开专业化的会议。不过，来访者也将接触到丰富多彩的涉及美国种族、文化以及社会经济的内容。来访者将有机会看到历史遗迹和风景名胜，并参加文化活动。
我们希望国际访问者在美国所获得的个人和专业经验，能使其更好地了解美国的人民和文化。虽然游客初到美国时还是陌生人，我们希望他们离开时能成为美国人民的朋友。当访问者完成项目返回中国后，他们将被邀请加入活跃的国际访问者校友联谊会。
如需了解更多关于国际访问者领导项目的详情，请与魏羽联络：weiy@state.gov 。
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